
Referat bestyrelsesmøde  15.10.24 i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Beststyrelses medl: Karina Hansen

Best.Suppl: Kristina Myhle Ambus

Best.suppl : Fritz Bennedbæk

Sekretær: Tinni Meier Engli


 


1. Godkendelse af sidste referat

Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Ungdomslejeren takker for sponsorat.

Der afholdes formandsmøde og opdrættermøde 23.11.24


3. Nyt fra kasseren & BHU 


Fra kasseren. Økonomien er god og det ser ud til lige nu at der kan blive et fint overskud.


BHU. BHU meddeler at der er UHP 15.10.24 og brugsprøver 30.11.24


Der følges op med Stefan omkring at holde et informationsmøde med hensyn til gruppe C - 
lydighed.


BHU vil prøve at få dommer Lene op til kredsen for at informerer omkring de ny regler i prøve 
programmet der træder i kraft fra 2025.


Kredsen vil købe nogle foderpølser ind som Annemette kan skaffe til salg i kredsen. 


4. Hegn

Vi har fået en pris på hegn omkring hvalpebanen og DCH har fået prisen så klubberne kan splejse 
om det. Vi afventer svar fra dem.


5. Lys

Lys projektet i Lunden er snart færdig, der mangler at blive beskåret omkring pælene men dette vil 
blive gjort i næste uge.


6. Nødplan ( træning)

Nødplan i vintersæsonen hvis banerne skulle blive meget våde er at holdene måske må ændre lidt 
i træningtiderne og flere må være på samme bane.

Der vil blive slået græs ved civil gården så man også kan være der i nødstilfælde.


7. Skue

Kredsen har fået skærtorsdagsskuet i 2025.


8.Ringtræning

Der vil blive tilbudt ringtræning i ridehuset 3 gange i december og 3 gange i januar. Vibe laver 
opslag på Facebook.




9. Bolde

Der mange der ønsker snore i deres bolde og da det er et stort arbejde at stå med vil der fremover 
kun blive sat snor i / repareret hvis hvis bolden er ny og købt i kredsen.


10. Container 

Fritz har en container til rådighed vi kan få den skal bare afhentes.

Den kan skilles ad så den kan være på en stor trailer.

Martin Nielsen har en stor trailer så vi høre med ham. Kristina er tovholder.


Den kan stå ved siden af skuret i lunden.


11. eventuelt 

Der har været tvivl om hvem af figuranterne der fik hvad af udstyr af kredsen.

Hvad der gives af udstyr betalt af kredsen skal være ens for alle.


Der tilbydes en 3 trins figurant kursus så er der interesse for det betaler kredsen gerne.

Vibe laver et opslag på Facebook.


Der mangler struktur på C træningen og det kan måske være en ide at holde et figurantmøde 
sammen med bestyrelsen.


Afslutning holdes 30 november mere omkring dette meldes ud senere.


12. Nyt møde

Dato for nyt møde er 19 november kl 18.00 i kredsen.





